
PROTOKÓŁ NR 6/07

z posiedzenia Komisji Ładu i Porządku Publicznego,

które odbyło się 4 kwietnia 2007 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:10. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Ewa Pędziwiatr – Przewodnicząca,

2. Roman Kołodziej,

3. Kordian Kosowski,

4. Zbigniew Mazurak,

5. Roman Tryhubczak.

Zaproszone osoby:

1. Mirosław Górecki – Burmistrz Miasta,

2. Janusz Piepiora – Dyrektor Miejskiej Służby Ratowniczej,

3. Wiesław Kędzierski – Komendant Miejskiej Służby Ratowniczej,

4. Zdzisław Jóźwicki –  inspektor ds. technicznych Miejskiej Służby Ratowniczej.

Proponowany porządek obrad:

1 Otwarcie posiedzenia.

2 Przyjęcie porządku obrad.

3 Zapoznanie z informacją na temat działalności Miejskiej Służby Ratowniczej w Kowarach.

4 Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Ładu i Porządku Publicznego odbytego w dniu 27 

lutego 2007 roku.

5 Sprawy bieżące i wolne wnioski.

6 Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1 Przewodnicząca - otworzywszy posiedzenie – przywitała zgromadzonych, a na podstawie listy 

obecności (załącznik nr 1 – p. Kołodziej oraz p. Kosowski dołączyli  do obradujących później),  stwierdziła 

quorum. 

Ad. 2 Po odczytaniu przez Przewodniczącą porządku obrad, przyjęty został jednogłośnie (3 głosami 

„za”).

Ad. 3  Przewodnicząca poprosiła p. Piepiorę o przedstawienie danych odnośnie działalności MSR z 

uwzględnieniem jej genezy, zasad organizacji, funkcjonowania i finansowania.

 P.  Piepiora  –  odczytawszy  informację  o  działalności  MSR,  OSP  oraz  Miejskiego  Zespołu  Reagowania 

Kryzysowego w pierwszym kwartale 2007 roku (załącznik nr 2) – poinformował, iż zgodnie z zaleceniami 
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Rady Miejskiej poprzedniej kadencji, opracowano nowy regulamin, strukturę oraz schemat organizacyjny, 

który musi zostać zatwierdzony przez Komendanta Wojewódzkiego Straży Pożarnej we Wrocławiu. 

  Przewodnicząca – nawiązując do Zarządzenia 19/07 Burmistrza Miasta Kowary (załącznik nr 3) stwierdziła, 

iż  Regulamin  dostarczony  Członkom  Komisji  przez  p.  Piepiorę  utracił  moc,  a  Statut  pewnie  wymaga 

aktualizacji. 

  P. Piepiora odpowiedział, że Statut obowiązuje nadal, a nowy Regulamin nie został jeszcze zatwierdzony 

przez Komendanta Wojewódzkiego.

  Przewodnicząca - skonstatowawszy, iż Komisja analizowała nieaktualny Regulamin – wyraziła wątpliwość, 

czy – w związku z przejęciem zadań Miejskiego Zespołu Reagowania – nie należy dokonać zmian  również w 

Statucie. 

  P. Piepiora oznajmił, że decyzja może zapaść dopiero po otrzymaniu odpowiedzi z Wrocławia. Natomiast na 

prośbę Przewodniczącej, p. Piepiora omówił zasady funkcjonowania MSR oraz zamierzenia odnośnie sięgania 

po środki z zewnątrz.

 Następnie Przewodnicząca – odnosząc się do Zarządzenia 18/07 Burmistrza Miasta Kowary (załącznik nr 4) 

w sprawie powołania szefa Miejskiego Zespołu Reagowania Kryzysowego oraz jego zastępców  – poprosiła o 

skomentowanie tej kwestii.

  Burmistrz wyjaśnił, że po odejściu p. Łubińskiego musiał dokonać reorganizacji pracy w Urzędzie Miejskim 

oraz w wspomnianym Zespole – zaznaczając, iż zmiany te zyskały akceptację Komendanta Wojewódzkiego 

Państwowej Straży Pożarnej we Wrocławiu.

 P.  Pędziwiatr  zauważyła,  że  Rozporządzenie  Rady  Ministrów  w  tej  sprawie  wskazuje  na  konieczność 

powołania szefa i jego zastępcy, a w Kowarach Zespół ów tworzą trzy osoby.

  Następnie – na prośbę Przewodniczącej - swój zakres obowiązków omówili Panowie: Kędzierski i Jóźwicki. 

P. Jóźwicki przekazał Przewodniczącej sprawozdania z wykonania nieodpłatnych dozorowanych prac przez 

osoby skierowane do Miejskiej Służby Ratowniczej za styczeń, luty oraz marzec (załącznik nr 5).

 Jako  kolejny  głos  zabrał  p.  Kołodziej,  który  przypomniał,  iż  w  ubiegłym roku  współpraca  pomiędzy  p. 

Jóźwickim a Wydziałem Inżynierii Miejskiej nie układała się najlepiej.

  P. Jóźwicki stwierdził, że obecnie uzgadnia wszystko z p. Kozikiem. 

 P. Kędzierski dodał, iż przekazanie przedstawicielom MSR zadań z zakresu reagowania kryzysowego jest 

bardzo dobrym rozwiązaniem, gdyż pozwala na lepszą organizację.

  Przewodnicząca  zasugerowała,  że  p.  Piepiora  powinien  również  zapoznać  się  z   pismem   dotyczącym 

„Powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli 

Miasta  Jeleniej  Góry  i  Powiatu  Jeleniogórskiego  na  lata  2007-2010”  (załącznik  nr  6)  oraz  z  pismem 

dotyczącym programu ograniczania przestępczości i aspołecznych zachowań  „Razem bezpieczniej” (załącznik 

nr 7).

Zapytała również, czy podjęto jakiekolwiek  działania  w Kowarach odnośnie zagrożenia sepsą.

  Burmistrz wyjaśnił, iż decyzję w tej sprawie wydają najpierw sztaby kryzysowe i na tej podstawie dopiero 

Zespół podejmuje działania.

  Następnie Przewodnicząca zapytała, jaki jest zakres zadań MSR  i Zespołu Reagowania Kryzysowego, gdyż 

otrzymała pismo dotyczące działalności  MSR (załącznik nr 2),  podpisane przez Szefa Miejskiego Zespołu 

Reagowania.

  Zdaniem p. Piepiory nadzorowanie wszystkiego przez jedną osobę jest dobrym rozwiązaniem. Co więcej - to 
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MSR otrzymał zgodę Ministra na prowadzenie Zastępczej Służby Wojskowej.

  Z kolei p.  Kołodziej – nawiązując do Regulaminu utrzymania porządku i  czystości  na terenie Miasta – 

zapytał,  czy  p.  Kędzierski  mógłby,  wspólnie  z  osobą  oddelegowaną  z  Urzędu  Miejskiego,  czuwać  nad 

przestrzeganiem jego postanowień.

  P. Kędzierski stwierdził, iż nie odniesie to zamierzonego skutku, gdyż strażak kojarzy się mieszkańcom z 

osobą niosącą pomoc, a o porządek powinien dbać każdy obywatel.

 Przewodnicząca  przypomniała,  że  wnioskowano  do  Burmistrza  o  wskazanie  osoby,  która  byłaby 

odpowiedzialna za egzekwowanie przestrzegania postanowień Regulaminu.

  P.  Mazurak oznajmił,  że obowiązek ów spoczywa na zarządcach budynków – jeśli  nie wywiązują się ze 

swoich zadań, należy zwrócić się w tej sprawie do dzielnicowych.

  P. Kołodziej zaproponował stworzenie kalendarza – podane byłyby w nim dni wywożenia poszczególnych 

rodzajów śmieci, co zapobiegłoby wyrzucani ich przez mieszkańców, np. do rzeki.

 Przewodnicząca – zapowiedziawszy zwołanie  na czerwiec  posiedzenia  na temat działalności  Ochotniczej 

Straży Pożarnej – zakończyła tę część spotkania. 

17:50 – Panowie: Piepiora, Kędzierski, Jóźwicki nie uczestniczyli w dalszej części posiedzenia. 

Ad. 5  Przewodnicząca poinformowała,  że sprawą dofinansowania zakupu kosiarki dla Miejskiego 

Klubu Sportowego „OLIMPIA” Kowary zajęła się Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji – 

prawdopodobnie  z budżetu Miasta przekazane zostanie dofinansowanie w wysokości 8 tys. zł. i zapewnione 

będzie  koszenie terenów zielonych wokół  Szkół. 

   P. Mazurak oznajmił, iż oprócz tego koszona powinna być również trawa na Osiedlu Wichrowa Równia.

  Z  kolei  p.  Mazurak  – przypomniawszy,  iż  Komisja  Ładu i  Porządku Publicznego poprzedniej  kadencji 

uznała, że najlepszą lokalizacją dla nowego Komisariatu będzie teren przy ul. Klonowej – chciał wiedzieć, 

kiedy zapadną decyzje w tej sprawie.

  Burmistrz oznajmił,  iż  Komisariat mógłby zostać wybudowany na miejscu obecnej siedziby MOPS oraz 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej. Te zaś mogłyby zostać przeniesione do budynku, w którym mieściło 

się  Przedszkole.  Burmistrz  podjął  bowiem  starań  o  ponowne  przekazanie  go  Gminie  –  rozmowy  ze 

Starostwem kontynuowane będę po Świętach.

  Natomiast p. Kosowski poruszył kwestie:

- rozwieszania ulotek na słupach,

- oświetlenia Miasta (niepalących się latarni),

- ustawienia śmietnika w pobliżu ogródków działkowych przy zbiegu ul. Buczka i Szkolnej,

- zakończenia prac przy strumyku w parku (przy ul. Kwiatowej),

-  wniosku o  przycięcie  drzew,  złożonego  przez  mieszkańców ul.  Kwiatowej  przed dwoma laty  – wydano 

decyzję w tej sprawie, lecz do tej pory nie zostało to wykonane.

  Burmistrz wyjaśnił, iż osoba odpowiedzialna za rozwieszanie ulotek została poproszona o ich usunięcie, a 

ponieważ  tak  się  nie  stało,  skierował  pismo  do  Komendanta  Komisariatu  Policji  z  zawiadomieniem  o 

wykroczeniu; część lamp nie pali się ze względu na oszczędność, a te, które powinny się palić, są nieustannie 

niszczone;  po  Świętach  zaplanowano  akcję  sprzątania  po  zimie,  toteż  kowarzanie  będą  mogli  wywieźć 

niepotrzebne rzeczy – stosowna umowa zawarta zostanie z BIM. 
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Ad. 6 Przewodnicząca zamknęła posiedzenie o godzinie 18:30.

Protokołowała:                                                                                                           Przewodnicząca Komisji

                                                                                                                                  Ładu i Porządku Publicznego 
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